

有關使用個人資料的安排

多謝閣下一直對我們的支持。

我們致力保障及維護用戶及客戶個人資料的安全，配合最新個人資料私隱條例的修訂，華家堡智能倉有限公司(下稱"我們") 謹此詳列有關使用閣下個人資料的安排，讓閣下更充份了解和安心。為確保客戶能了解我們的最新消息，包括推廣及折扣優惠訊息、產品推介及收集意見，我們會不時向各位發放相關信息及會使用您的個人資料 (包括您的姓名、電話、傳真、電郵及郵寄地址)，來與您繼續保持聯繫。

除作上述用途外，我們將不會將您的個人資料以任何形式出售、租借及轉讓予任何人士或組織。如果您希望停止接收我們的資訊，或想查閱、更改您的個人資料，請把您的要求電郵至 info@smartstore.com.hk 。

如有任何查詢，敬請致電 (852) 8113 1197 與我們聯絡。

感謝您對本倉一直的支持!

華家堡智能倉有限公司謹啟

2013 年 8 月

Important Notice On Use of Your Personal Data

Thank you for your continuous support.

According to the new 'Guidance on Direct Marketing' issued by the Office of the Privacy Commissioner for Personal Data, Hong Kong, Workable Smartstore Limited (hereinafter mentioned as "we") would like to ensure that you are well informed of our arrangement for the use of personal data.

Please note that we will continue to deliver related information to you personally. This information includes any updated news and promotional materials or discount messages on multi-media products and for opinion collection.

We will use your personal data (including name, telephone number, fax number, email and mailing address) for the purpose of providing you with the information above. The personal data being collected via the present means, other than being utilized as the purposes mentioned above, will not be sold, traded or rented in any forms through any means to any other parties.

You may opt-out from receiving our information materials or request to access and correct your personal data held by us at any time by making a written email request to info@smartstore.com.hk.

For any enquiries, please feel free to contact us at our Hotline - (852) 8113 1197.

With warm regards,

Workable Smartstore Ltd.

Aug 2013